

Audits and training : some new partners

Inspection and audits...

LX Pro has signed a new partnership, becoming the auditor of the Bureau Veritas for September. Bureau Veritas is in charge of the establishment of international audits, and it has chosen LX Pro as its partner to carry out audits in the sector of helicopter operations and crews all over the world. It is a world leading, professional services company and it offers bespoke solutions to help organisations achieve, maintain and demonstrate compliance with quality, health, safety, environmental and social accountability obligations.

Training...

New for this end of year, LX Pro has added both Flight and Ground Crew training for Simplex Aerospace Mission equipment to their list of services. Founded in 1946, Simplex Aerospace remains an industrial leader through the use of leading-edge technology for design and construction. This allows them to comply with the demands from operators for their specific aerial activities. They provide solutions for firefighting, agricultural, electrical utility cleaning, cargo,...

A firefighting season...

LX Pro was present in the South of France for Summer Intervention by helicopter in the fight against forest fires. Our company has intervened to support crews of Air+, who was in charge of the provision of aircrafts.

Find LX Pro in [YOUTUBE](#) and watch a video of an intervention during this season 2013.

Do not hesitate to contact us contact@lxpro.fr and to visit our website for all the services we can propose to you www.lxpro.fr.



Audits et formation : de nouveaux partenaires

Inspection et audits ...

LX Pro signe un nouveau partenariat et depuis la rentrée de Septembre il est devenu auditeur pour le Bureau Veritas. En charge de la mise en place d'audits à l'international, le Bureau Veritas a choisi LX Pro comme partenaire pour auditer dans le secteur des opérations aériennes par hélicoptère et des équipages à travers le monde. Il est un leader mondial dans l'évaluation de la conformité et la certification.

Formation ...

Autre nouveauté pour cette fin d'année, LX Pro compte désormais parmi ses prestations destinées aux opérateurs hélicoptère, l'entraînement sur les différents systèmes commercialisés par Simplex Aerospace des équipes au sol et en vol. Créée en 1946, Simplex Aerospace maintient son leadership industriel en mettant en place les dernières technologies en matière de design et construction, permettant de répondre aux besoins et exigences des opérateurs pour leurs activités aériennes spécifiques. Il propose des solutions pour la lutte contre l'incendie, l'agriculture, le lavage d'isolateurs, le transport de marchandises,...

Une saison feux de forêts...

LX Pro était présent dans le Sud de la France pour la saison estivale d'intervention par hélicoptère dans la lutte contre les feux de forêts. La compagnie est intervenue en support équipage auprès de la société Air + titulaire des contrats de mise à disposition d'appareils.

Retrouvez LX Pro sur [YOUTUBE](#) et visionnez la vidéo d'une intervention lors de la permanence 2013.

N'hésitez pas à nous contacter à l'adresse contact@lxpro.fr et à visiter notre site internet www.lxpro.fr